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Algemeen: Diepere analyse en meer duiding. 
1. Het dashboard biedt enkel een kwantitatieve opsomming van het zorggebruik. Onze 

fractie heeft al meerdere keren aangehaald dat dit inherent is aan een dashboard (in 
welke vorm dan ook). Daarom zullen we aandacht blijven vragen voor een 
kwalitatieve analyse. Wanneer kunnen we een kwalitatieve analyse van het 
zorggebruik verwachten? Ons verzoek is om met deze analyse tevens de koppeling 
met het voorliggend veld te maken. Met deze aansluiting willen we inzetten op 
preventie en afschaling. 

2. Behalve de lacune van een kwalitatieve analyse mist ook de duiding van enkele 
opmerkelijke kwantitatieve cijfers. Bijvoorbeeld het sterk dalende rolstoelgebruik, 
toenemende enkelvoudige dyslexie, sterk toenemende woonvoorzieningen. 
Sommige bewegingen, zoals het derde voorbeeld, zijn te verklaren. Een 

Par 2.1.4. 
De RIB stelt dat verschillende onderdelen van specialistische GGZ zijn afgeknipt, waaronder 
begeleiding en behandeling jeugd. Nieuwe categorieën in voorzieningen, mogelijk als gevolg 
van de inkoopstrategie, verminderen de waarde van data. In 2020 gaan we opnieuw WMO 
en Jeugdzorg inkopen. Verwachten we hierbij nieuwe categorieën? Hoe zorgen we ervoor 
dat de datamigratie de waarde van de ervaringsgegevens behouden blijft?

Par 2.1.5. 
De RIB stelt dat het gebruik van PGB toeneemt en ZIN af. Dit blijkt echter niet uit de cijfers in 
het schema boven de betreffende tekst. Wat kunnen we uit de cijfers concluderen omtrent 
de wachttijden?


